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50 jaar NVCB: 
Een bijzonder jubileum van een bijzondere 
club 
 

Als een vereniging 50 jaar bestaat moet het wel een bijzondere club zijn, 

en dat zijn we dan ook wel. 

Ontstaan in de donkere Franco-jaren als illegaal maar toch gedoogd 

clubje van Nederlanders, landgenoten die bij elkaar steun, kennis en 

vriendschap zochten. 
 
Dat is in al die jaren nauwelijks veranderd. Nog steeds zijn we een vereniging 

die de leden ontspanning, gezelligheid en vriendschap kan bieden. 
 
Wel zijn activiteiten meegegaan met de tijd. Zocht men in de beginjaren bij 

elkaar vooral bescherming tegen de willekeur van het fascisme, later werd dat 

steeds meer een club voor zinvolle ontspanning, meer kennis en regelmatig 

een gezellig feestje. 
 
We zijn dan wel de oudste Nederlandse club aan onze Costa, we zijn niet 

meer de grootste. Dat is ook niet ons eerste streven, veel leden vinden een 

wat kleinere club genoeglijker en intiemer. 
 
Maar als bestuur gunnen we veel meer Nederlandstaligen uit de Costa het 

lidmaatschap aan een vereniging waar ontspanning, plezier, nieuwe 

kennissen en misschien wel echte vrienden te vinden zijn. Want hoe meer 

zielen... 

 

Eigenlijk zouden we al die geweldige mensen die door de jaren heen de club 

actief en gaande hebben gehouden in dit jubileumnummer stuk voor stuk 

speciale aandacht moeten geven. Helaas is dat een bijna onmogelijke opgave, 

te veel mensen hebben jarenlang hun beste krachten aan onze club gegeven, 

toch laten we in deze krant enkele van de vroegste doorzetters aan het woord. 

 

We kijken in deze krant ook naar de toekomst, wat zijn de nieuwe mogelijk-

heden, waar is belangstelling voor. We blijven ons vernieuwen en zoeken 

altijd naar aansluiting met de realiteit van vandaag. 

Dat zal alleen goed kunnen als er voldoende mensen met inzet en nieuwe 

ideeën zijn. Er zal altijd ruimte zijn voor nieuwe initiatieven want alleen dan 

kan onze vereniging succesvol op weg naar het volgende lustrum! 

 

Bernadina Martini, voorzitter 
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NVCB 
Nederlandse Vereniging Costa Blanca 

Telefoon bar: 634 306 187 
 
Verenigingsgebouw 
Carrer Lisboa 5 
Bello Horizonte 1  La Nucia 
 

Email: info@nvcb.net 
Website: www.nvcb.net 
Redactie: redactie@nvcb.net 
 
Facebook: NederlandseverenigingNVCB 
 

Lid worden: Jubileum aanbieding ! 

Normaal € 80 per jaar. 

U kunt nu direct tot september 2023 lid 

worden door  € 50 te storten op:  

ES34 0075 1294 6506 0005 2973 

t.n.v. Penningmeester NVCB. 

Graag met de vermelding: Nieuw lid 

Playa El Bol 

http://www.servitur.es/
mailto:mailto:servitur@servitur.es
http://www.servituur.es/
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En hier onze mascotte… ORANGINE ! 
 
Hallo, ik ben Orangine, ben zeer vereerd de mascotte van de 

NVCB te mogen zijn. Tot voor kort bevond ik mij nog in het 

brein van Margaret de Vree en haar kwastjes maar vanaf nu 

zal ik mij inspannen om te doen waar mascottes voor dienen: 

het brengen van geluk en voorspoed en af en toe een glimlach 

voor de NVCB en haar leden. 

s 

 
De NVCB in de toekomst 
 

In deze, voor onze vereniging zo feestelijke januari past het 

wel om alle lezers van deze krant een geweldig 2023 te wen-

sen. 

Zoals voor bijna iedereen zijn de twee voorgaande pandemie 

jaren voor ons heel moeilijk geweest. Maar nu lijken de ster-

ren goed te staan voor een voorspoedig jaar en voor de NVCB 

de volgende 50 jaar! 

 

De flyer die gelijk met deze krant wordt verspreid geeft een 

goed beeld van onze huidige activiteiten. Allerlei activiteiten  

waar men plezier, ontspanning of ontwikkeling mee kan op-

doen zijn aanwezig. Het belangrijkste bij dit alles is dat we 

een vriendenclub zijn die altijd openstaat voor nieuwe vrien-

den. Kort gezegd: wij streven ernaar uw verblijf aan de Costa 

nog aangenamer te maken! 

 

Om als vereniging te blijven ontwikkelen, zullen we elk goed, 

nieuw initiatief van leden of zelfs buitenstaanders steunen en 

zo mogelijk tot een activiteit van onze vereniging maken.  

We hebben dan ook vele ideeën voor de toekomst. Belangrijk 

is daarbij wel dat we weer het ledental van voor de pandemie 

bereiken. Meer leden betekent meer mogelijkheden, meer 

initiatieven en creatieve geesten die elke vereniging nodig 

heeft. 

 

We hopen dat het doorlezen van deze krant u een indruk geeft 

van wat onze vereniging te bieden heeft en wellicht doet het u 

besluiten bij ons een kijkje te komen nemen. Elke maandag-

morgen zijn we open voor leden en belangstellenden.  

U zal altijd persoonlijk worden ontvangen en onder het genot 

van koffie worden bijgepraat over onze vereniging. 

En..natuurlijk aanmelden als lid van de NVCB! 

 

Ons verenigingsgebouw is gelegen aan de Carrer Lisboa in La 

Nucia, in de wijk Bello Horizonte 1 

 

Graag tot ziens! 

Bestuur NVCB 

 

Overwinter in warmte en 
gezelligheid.  

Word lid van de NVCB! 
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Op 14 november„22 had ik op de club zeer plezierig gesprek 

met Margje van der Linden. Om een beeld te krijgen van het 

karakter van de club en zeker hoe het vroeger was, moet je 

bij Margje zijn. Zij is lid sinds 1996 en dat bestrijkt dus meer 

dan de helft van de 50 jaar. Maar wij kijken uiteraard niet 

alleen maar terug, het moet natuurlijk ook over de toekomst 

van de club gaan. 

 

Een van de stelregels in haar beginaren bij de club was: “Wij 

willen als lid gezellig samen oud worden.” Nou, en daar 

werd dan ook hard aan gewerkt. De dinsdagavond was een 

succesnummer. Dan kwamen zo‟n 40 leden samen en wer-

den spelletjes gedaan, samen gezongen, er waren optredens 

en natuurlijk had de bar een goede omzet. Voor wie moei-

zaam ter been was werden de drankjes gehaald, bij handop-

steking. Van de fooienpot, die aardig kon oplopen, werden 

dan weer op een ander moment van het jaar feestjes 

georganiseerd. 

 

In haar tijd werd een computerclub opgericht. De computer 

was nog amper in gebruik bij de oudere generatie en er was 

derhalve veel belangstelling voor lessen in het gebruik van 

de Dell-computer. In het begin kreeg men thuis les maar 

later in een zaaltje in de club. Men leerde het gebruik van 

een spreadsheet in Excel, het maken van een Powerpoint-

presentatie, hoe muziek op CD‟s te zetten, het maken van 

adres en speellijsten en het bewerken van foto‟s etc. Er 

waren ca. 25 leerlingen. 

Er was een wandelclub met ca. 25 deelnemers. Niet altijd 

gemakkelijke wandelingen, er waren aardige klimmetjes bij. 

Met eenmaal per maand een gezamenlijke maaltijd in de 

club. Bovendien werden er puzzeltochten georganiseerd. Er 

was een biljartclub waarbij toernooien werden georganiseerd 

met andere verenigingen en er werden clubkampioenschap-

pen gehouden met veel succes. Er waren druk bezochte 

Sinterklaasavonden en Oud en Nieuw werd gezamenlijk 

gevierd. Er waren 6 Jeu de Boules banen met 60 leden. 

Bijzondere vermelding verdient nog het feit dat er ooit een 

baby is geboren bij een lid van de club. Nu zul je denken hoe 

dat mogelijk is bij een club van ouderen en gepensioneerden. 

De verklaring was simpel.………? 

 

Dit geeft een goed beeld van hoe het vroeger was. Natuurlijk 

zijn daar nog genoeg activiteiten van over. Te denken valt 

aan de biljart- en klaverjasclub. Met minder leden dan 

vroeger omdat het aantal leden is gekrompen.  

Bovendien was er in die tijd nog geen TV. Men zocht elkaar 

dus veel meer op dan tegenwoordig. Toch blijft het bestaans-

recht van elke club dat leden elkaar ontmoeten, samen activi-

teiten ondernemen en elkaar ondersteunen. 

 

Zijn daar mensen in deze tijd van sociale media en alterna-

tieven als voor de buis zitten niet meer warm voor te 

krijgen? Ik geloof er niets van. Ik hoor nog te vaak de 

opmerking dat bijvoorbeeld de club in geval een van de 

partners wegvalt een ondersteunend netwerk kan bieden en 

vereenzaming kan voorkomen. De aangeboden maaltijden 

vinden veel aftrek en de georganiseerde etentjes en de 

koffieochtenden worden druk bezocht. Dus zullen er onge-

twijfeld nog veel Nederlanders aan de Costa Blanca rond-

lopen voor wie onze club aantrekkelijk kan zijn.  

 

Het grote verschil met vroeger is dat het niet meer vanzelf-

sprekend is dat de leden zich aandienen. Het gaat tegenwoor-

dig om beeldvormingen en PR-beleid. Dit zou moeten be-

tekenen dat wij meer naar buiten moeten treden en moeten 

uitdragen wat wij te bieden hebben. Dan kan er wellicht 

weer iets meer van de spirit van vroeger terugkomen. 

 

Dirk Vreugdenhil 

INTERVIEW 

Margje vertelt 
 

 

 

“Wij willen als lid gezellig 

samen oud worden.” 
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www.nuevoalcazar.com 
En op FACEBOOK  
(Restaurante Nuevo Alcazar) 

Openingstijden keuken: 
 
Middag 13h-15h. 

Avond   19h-23h. 

MA-DI  Gesloten. 

 

RESTAURANTE nuevo Alcazar 
 

 

CREATIEVE  &  SELECTE KEUKEN 
 
 
 
LUNCHMENU € 21,00 p.p. 
 

 

 

     

Urb. Panorama. C/Argentina, 2 
03530 LA NUCIA (Alicante) 

Tel.: 965 873 208 

Ruim baan voor meer Boulers!  
 

 

 

 

 

 

 

Jeu de Boules is jaren misschien wel de 

meest populaire activiteit van onze ver-

eniging geweest. Er zijn seizoenen ge-

weest dat er wel 50 tot 60 leden aan dit 
gezellige spel meededen. 

 

Tot we ruim vijf jaar geleden gingen ver-

huizen naar Bello Horizonte. Een werke-

lijk “Bello” onderkomen maar helaas niet 

voor de Boulers. Hadden we bij de oude 

locatie banen in overvloed, in Bello 

Horizonte konden we met veel pijn en 

moeite twee(!) banen realiseren. Dat er 

toen veel boulers afhaakten is daarom 

wel te begrijpen maar nu is er weer alle 

reden om het nog eens te komen probe-

ren!  

 

Enig lobbywerk bij de gemeente La 

Nucia en met de zeer bereidwillige mede-

werking van toenmalige wethouder Bart 

Gommans werden er in korte tijd nog 

twee schitterende banen aangelegd op 

minder dan 100 meter afstand van ons 

clubgebouw! Niet alleen de banen zijn 

mooi en professioneel aangelegd, ook het 

terrein is keurig omheind en met gezelli-

ge zitjes. Voor de soms erg nodige scha-

duw zijn enkele bomen geplant, al zal het 

nog even duren voor die schaduw kunnen 

geven. Dus nog even geduld.  

De nieuwe banen zijn feestelijk geopend 

op de Open Dag, burgemeester Bernabé 

Cano van La Nucia mocht de eerste worp 

doen.  

 

We waarderen het zeer dat het gemeente-

bestuur van La Nucia met de aanleg van 

deze prachtige banen onze vereniging 

weer een nieuwe impuls heeft gegeven. 

 

Het Bestuur 
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Het begon bij Margaret de Vree 

allemaal toen ze als meisje van 6 jaar 

uit haar klas werd uitgekozen om een 

schilderij te maken voor in de aula van 

haar school.  

Later heeft haar vader, die vond dat hij 

goed kon (na) tekenen, haar gestimu-

leerd en geïnspireerd om iets met haar 

creatieve talenten te doen. Ze volgde in 

culturele centra allerlei cursussen in 

verschillende technieken en nu.....  

Nu is ze hier in Spanje en begeleidt ze 

medeclubleden bij het ontwikkelen van 

hun eigen creativiteit. "Ze geeft hier en 

daar wat aanwijzingen" zegt ze heel be-

scheiden.  

 

Cursisten die zich aanmelden en zeggen 

op dat vlak nog van niets te weten, ont-

wikkelen zich vaak het beste. Ze wor-

den niet gehinderd door al die regels die 

er bij het schilderen en tekenen gelden. 

Ze voelen zich vrij en maken de 

mooiste creaties.  

 

De dames en enkele heren die hier 

bezig zijn, hebben ieder zo hun eigen 

aanpak.  

De een werkt heel precies met een goe-

de voorbereiding en de ander begint 

spontaan aan een schilderwerk waarvan 

na enige tijd nog niet te zien is wat het 

gaat worden en na het aanbrengen van 

enkele kleine details ineens wel.  

Tijdens het schilderen of tekenen ont-

span je je volkomen, je denkt nergens 

aan. Het is geweldig om zo'n werk op te 

bouwen en het te zien groeien. Het 

resultaat is bijzaak.  

Ook vertelt ze dat het klimaat hier in 

Spanje zeker van invloed is. Ze merkt 

aan zichzelf dat ze hier vrolijke kleuren 

gebruikt wat volgens haar komt doordat 

ze zich hier goed voelt en goed in haar 

vel zit. Ik vroeg haar of ze weleens met 

haar "kunstenaars" op pad ging, naar 

buiten om ergens een mooi landschap 

of iets dergelijks te schilderen.  

Ze antwoordt dat ze dat weleens heeft 

gedaan. Het gaat hierbij dan niet direct 

om het te bereiken resultaat van het 

schilderen, maar belangrijker is dat ze 

leren kijken naar de omgeving. Nog een 

prettige bijkomstigheid: het is vooral 

heel gezellig, zo buiten te werken.  

 

Ze kunnen van het landschap ook een 

foto maken die ze daarna naschilderen. 

Margaret houdt van eigentijdse kunst 

maar het moet wel wat voorstellen. 

Thuis heeft ze een slaapkamer opgeof-

ferd om er een atelier van te maken. Die 

kamer hangt vol met haar kunstwerken, 

ook met het schilderij dat ze als meisje 

van 6 voor de schoolaula maakte. Wat 

niet past aan de muur staat op de grond.  

Af en toe verkoopt ze een werk of geeft 

er een cadeau. Binnenkort worden de 

schilderijen en tekeningen van haar 

cursisten geëxposeerd maar Margaret 

zit boordevol ideeën om aan deze dag 

een speciaal creatief karakter te geven 

met leuke perspectieven voor het 

komende seizoen.  

 

Marianne de Wit, redactie 

April, 2018  
 

Wisselexpositie  

schilder- en tekenafdeling  

Zoals de meesten van jullie al gezien 

hebben, hangen er rechts bij de ingang 

van het clubgebouw sinds enkele weken 

mooie schilderijen, gemaakt door onze 

clubleden. Het is de bedoeling om iedere 

twee weken de expositie te wisselen, 

zodat er steeds iets nieuws te bekijken 

valt. Geniet ervan. 

Als je ook zin hebt om deze fijne hobby 

uit te proberen dan ben je van harte wel-

kom op donderdagochtend van 10.00 – 

13.00 uur.  
 
Anke Kooiman, coördinator Crea 
 
Red. Anke is Margaret de Vree opge-

volgd en begeleidt tegenwoordig de leden 
bij het maken van diverse creatieve 

uitingen. 

Tekenen & 

Schilderen 
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Biljarten 
 

 

Door Janus de Dooij 

laat ik me inwijden in de 

geheimen van het spel 

op het groene laken dat 

hij als jonge jongen al 

speelde. 
 

Wist u bijvoorbeeld dat ze bij het biljarten 

ook zoiets hebben als een handicap bij het 

golfen? Dat heet "moyenne" (gemiddeld 

aantal gemaakte caramboles dat een speler 

per beurt maakt) waarbij tijdens wedstrij-

den iemand met een hoog moyenne meer 

caramboles moet maken dan iemand met 

een lager moyenne.  
 
Bij NVCB wordt op twee biljarttafels het 

libre en het 3-banden systeem gespeeld. 

Het meest kenmerkende van libre is dat 

ballen bij elkaar, terwijl bij 3 banden de 

ballen juist uit elkaar worden gespeeld. 

Ieder heeft zijn eigen keu. De een wat 

zwaarder, de ander met dikkere grip of met 

een andere pomerans. Dat laatste is de top 

van de keu die steeds gekrijt moet worden 

om niet van die (gladde) ballen te glijden. 

Daarbij komt het echt aan op concentratie. 

Als je de ene bal gespeeld hebt ben je in je 

hoofd alweer bezig met de volgende. En 

dat alles op dat mooie maar kwetsbare 

groene laken. Als je een trekbal niet goed 

uitvoert kun je een scheurtje in het laken 

veroorzaken terwijl als je verkeerd pikeert 

je een gaatje krijgt. 
 
Doordat de score tegenwoordig op een 

electronisch bord wordt weergegeven kan 

je het scoreverloop van spelers goed vol-

gen. Beginnende biljarters krijgen bij 

NVCB les en worden begeleid. Janus bege-

leidt o.a. een paar dames die het overigens 

prima doen. Biljart is echt een gezellig-

heidssport, we kennen hier geen winnaars 

maar spelen voor het plezier. Tijdens het 

spel wordt ook de dagelijkse gang van za-

ken met elkaar doorgenomen. 

 

 

Alle heren vinden het 

gezellig om weleens ge-

combineerd met de da-

mes te spelen. Je krijgt 

dan heel andere gesprek-

ken.  

 
 

Soms nodigen ze ook spelers van andere 

verenigingen uit om hier te komen biljar-

ten. De trofee is een (wissel) beker. 

Marianne de Wit, redactie 
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In de maand mei van 2022 had ik  een zeer geanimeerd 

gesprek met broer en zus, Gerard en Tonny Ruizendaal, een 

familie die afstamt van de zogenaamde  Erfgooiers met een 

rijke historie daterend uit de 13e eeuw. Zij zijn al vele jaren 

lid van NVCB en het leek mij daarom interessant om hen te 

interviewen in het kader van ons 50-jarig jubileum. 

 

Trees, de vrouw van Gerard, 

(overleden in 2017) zei al heel 

vroeg dat zij bij de pensionering 

van Gerard naar Spanje wilde ver-

huizen. Voor zijn pensionering 

hadden Gerard en Tonny echter 

samen al een huis gekocht in Bel-

monte Alfaz del Pi. Daar gingen zij tijdens vakanties naar 

toe. In een oud barrel, een Simca Talbot, volgeladen met 

huisraad reisden Tonny samen met haar schoonzus Trees 

naar Spanje. Na Gerard‟s pensionering voegde hij zich bij 

hun in Spanje. Het gebruik van het Chalet deelden ze het 

eerste jaar met elkaar maar zijn zus kocht daarna een huis in 

Albir en in 1995 werden ze buren. 

 

In 1990 werden ze lid van NVCB waar ze hartelijk werden 

verwelkomd door gastvrouw Corrie Baans. Het ging hen 

vooral om het netwerk, de gezelligheid en de vele activitei-

ten, zoals deelname aan het zangkoor, de dans-, bridge- en 

schilderles. Verder ook het om vermaak tijdens puzzelritten, 

sjoelavonden, pingpongen, spelletjesavonden en de niet te 

versmaden gezamenlijke maaltijden. Ook hebben ze heel 

goede herinneringen aan de legendarische optredens van 

pianist Cor Douwers. 

 

Het ledental van de vereniging was taltijk maar Tony en 

Gerard denken dat in de loop der tijd de animo voor een 

lidmaatschap werd beïnvloed door het verschijnen van de 

TV-schotels.  

Leden zaten liever voor de buis in plaats van deel te nemen 

aan activiteiten „s avonds op de club. In de beginjaren van 

ons lidmaatschap kon men in Spanje geen Nederlandse TV 

kijken en was dat anders. 

Verder zijn er tijdens de Covid periode leden afgehaakt, 

soms tijdelijk of is een aantal zelfs overleden. De gemiddel-

de pensioenleeftijd lag voorheen lager dan huidige. De ge-

pensioneerden van toen waren daarom wellicht iets vitaler en 

actiever betrokken bij de club. Aan de andere kant blijven 

latere gepensioneerden langer gezond. Misschien moeten de 

activiteiten worden afgestemd op deze nieuwe ouderen. 

 

Op de vraag wat nu het verschil is tussen vroeger en nu, 

geeft Tonny duidelijk aan dat de sfeer nu socialer is dan 

vroeger. Er is meer betrokkenheid met elkaar en met de club. 

Tevens waardeert zij de mogelijkheid om de maaltijd te ge-

bruiken en maaltijden te kopen. 

 

Dit leidt natuurlijk onvermijdelijk tot de vraag wat NVCB 

hiervan voor de toekomst kan leren. Tony en Gerard geven 

vervolgens ongevraagd de volgende tips… 

Bied nog een grotere variëteit aan activiteiten aan en vragen 

persoonlijk aandacht voor de dans. Verder zouden er geza-

menlijke maaltijden in een restaurant kunnen worden geor-

ganiseerd, zoals afgelopen Kerst. Dus gezellig met elkaar 

buiten de deur gaan eten. 

 

Ook zou nagedacht kunnen worden om voorzieningen beter 

af te stemmen op de hogere gemiddelde leeftijd van de 

leden. Gerard en Tony opperen het idee 

van avontuurlijke reisjes, waarbij natuur-

lijk rekening wordt gehouden met even-

tuele beperkingen van de deelnemers. 

Daarnaast is het natuurlijk belangrijk dat 

de expertise en vaardigheden van de leden 

in kaart worden gebracht zodat vrijwilli-

gers op geschikte plekken kunnen worden ingezet. 

Gerard pleit tenslotte voor het in ere herstellen van de 

bridgeles. Door de redactie is opgemerkt dat dit inmiddels al 

is gebeurd. 

 

Gerard en Tonny hopen dat het bestuur iets met deze ideeën 

kan doen. Een jubileumfeest is juist een moment om naar de 

toekomst te kijken en lessen te trekken uit het verleden.  

Zij dragen beiden de club een warm hart toe en zijn ervan 

overtuigd dat deze een onmisbare functie vervult voor de 

Nederlanders aan de Costa Blanca. 

 

Ik bedank Tonny en Gerard voor het gesprek en krijg bij ver-

trek een zak mispels mee als teken voor hun gastvrijheid. 

 

Dirk Vreugdenhil 

Tonny en Gerard, twee moedige Spaanse pioniers 
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“Op de vraag wat nu het verschil is 

tussen vroeger en nu, geeft Tonny 

duidelijk aan dat de sfeer nu socialer is 

dan vroeger. Er is meer betrokkenheid 

met elkaar en met de club.” 

 

De NVCB geeft nieuwe initiatieven alle kans! 

 
De NVCB is een open vereniging, iedereen kan lid worden. 

maar ook iedereen kan met een nieuw initiatief komen.  

Voor nieuwe ideeën zal altijd alle mogelijke ruimte zijn. 

Als er voor een initiatief voldoende belangstelling is en het 

past binnen onze doelstelling mag het worden opgestart. 

 

Dus loopt u al lang met het idee om b.v. een kookcursus te 

geven, misschien een leeskring of een wielerclub? 

Een repaircafe? Muziek maken? Niets is te gek. 

 

Meld dat het bestuur en het kan beginnen! 
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Thuiszorg op elk niveau: 
 

 

  

 

 
 

966 805  714  

24 uur per dag bereikbaar 
 

Huishoudelijke verzorging 

Persoonlijke verzorging 

Verpleegkundige hulp 

Gespecialiseerde verpleging 

Particuliere zorg 

 
 

 Rollator-Badplank-Bedverhogers-Toiletverhoger € 3,00 per week  

Rolstoel € 12,00 per week. 

 Wij verhuren ook vele andere hulpmiddelen zoals Douche– en Postoelen 

Antidecubitus matrassen-Looprekken etc. 

 Wij kunnen u ook helpen met het huren of kopen van een Scootmobiel. 
 

966 805 714 
24 uur bereikbaar 

 

www.dethuiszorgsl.com 

zorgserviceflor@hotmail.com  
 

 

Telefonisch 24 uur bereikbaar ook voor hulpmiddelen bezorgen of ophalen. 

Een bijzonder NVCB-Kerstdiner 
 
Nee, dit verhaal gaat niet over het laatste 

Kerstdiner maar een diner uit de rijke historie 

van onze club. 
 
Het zal tegen het eind van de 

vorige eeuw zijn geweest, de club 

was groter dan ooit maar onze 

toenmalige ruimte op de boven-

verdieping van Restaurant “Los 

Rubios” daarentegen nogal krap. 
 
We hadden toen zeker 350 leden en het was 

onmogelijk om daar iets groots als een geza-

menlijk kerstdiner op poten te zetten. Daarom 

werd uitgeweken naar het grote restaurant op 

de benedenverdieping van Wim (Guillermo) 

Kop die niet alleen onze huisbaas was maar ook 

het restaurant bestierde. Guillermo was toen in 

zijn beste jaren en draaide zijn hand niet om 

voor een uitgebreid Kerstdiner voor een paar 

honderd NVCB-leden. 
 
Van de voorbereiding was veel werk gemaakt. 

De was zaal prachtig versierd met vele lichtjes, 

kerstspulletjes en wel vier grote kerstbomen. De 

houtblokken voor de enorme, centrale ronde 

openhaard lagen klaar en het feest kon 

beginnen.  

Op de avond van het diner stroomde het 

restaurant vol met NVCB-leden die vast van 

plan waren zich eens lekker te laten ver-

wennen. Niets stond een geweldig en gezellig 

Kerstdiner nog in de weg, de keuken had alles 

“mise en place”, de enorme open haard knis-

perde met een rustig vuur en iedereen had al 

een drankje. 
 
En toen....ging het licht uit, zegt men wel eens 

maar hier gebeurde dat echt! De Spaanse 

elektriciteitvoorziening liet het in die tijd wel 

meer afweten maar waarom nu, waarom hier? 

Het was op slag pikdonker, alleen de open 

haard gaf nog wat licht en dat voorkwam maar 

net dat er een soort paniek uitbrak. Nu had in 

die tijd elke Spanjaard wel wat kaarsen in huis 

juist voor dit soort calamiteiten. 
 
Wim Kop is dan wel geen Spanjaard maar had 

gelukkig toch een grote doos kaarsen op de 

plank liggen. Eerst werd de keuken ermee ver-

licht, het koken was nog geheel op gas dus dat 

was geen probleem. Alle tafels kregen een 

brandende kaars, de eerste schrik verdween 

snel en al gauw was iedereen gewend aan het 

halve duister. 

Al na een paar minuten was de hele zaal in een 

betoverende kerstsfeer gehuld. En, zoals wel 

meer bij een onverwachte gebeurtenis, praatte 

iedereen makkelijker met iedereen ook al waren 

het volslagen vreemden voor elkaar. 
 
Die spontaniteit samen met het licht van de 

open haard, de glinstering van de kerstversie-

ring met de schaduwen van de brandende 

kaarsen op muren en plafond maakten van het 

diner een onvergetelijke gebeurtenis waar ik 

elke Kerst nog aan terugdenk. 

 

John de Kievith,  
(Naar een mondeling verslag van Gerard Ruizendaal) 
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Nieuwe Naam Nieuwsbrief  (november 2015) 
 
Weet u het nog? In de vorige nieuwsbrief vroegen wij om een originelere naam voor onze NVCB Nieuwsbrief. En ja hoor, we hebben 

al een creatief golfje met leuke nieuwe namen ontvangen. We willen nu nog geen keus maken. Ook de nieuwe leden en zij die wat later 

zijn komen overwinteren, krijgen nog een kans. De namen die zijn ingestuurd staan hieronder:  
 
Blik op NVCB, de Flapuit, Rondschrijven, Zonnewijzer, Babbelaar, Vlucht N332, Tweede Huis, Praathuis, 

Presenteerblad, Postbus, Clubblad, Tam-Tam, Naar Voren, Meedenker, Contact, Face to Face, Samen-

spraak, Snel-Weg, Praathuis, Senior, La Palabra, La Costa, Mare, Rondschrijven, Maandelijkse kost, Inspi-

ratie, Trefpunt, in ‘t Vizier, Zwart op Wit, Vitaal, NVCB Actief 

 
Weet u nog een leuke naam, mail die dan naar redactie@nvcb.net. Zoals beloofd ontvangt degene met de beste naam een fles wijn.  

Spanje, de tweede helft van de vorige 

eeuw. Je rijdt met je caravan over de 

carreteras. Er is een omleiding en je 

vraagt in het Engels aan een voorbij-

ganger de weg. Hij kijkt je niet begrij-

pend aan en antwoordt in een soort ge-

heimtaal. Later houd je een koffiepauze 

en leg je je tas met paspoort en porte-

feuille zolang op het dak van de auto... !  

 

Bij de volgende camping wordt het 

rampzalige gevolg duidelijk. Op het 

politiebureau wacht je uren op een tolk 

die je aangifte in het Engels kan opne-

men. Het is duidelijk: Franco had het 

vreemde talenonderwijs niet hoog in het 

vaandel staan…! 

Later heb je besloten om in Spanje te 

gaan wonen. Je gestor heeft alle forma-

liteiten voor je geregeld, je bent inge-

schreven bij de gemeente, je huis is 

ingericht. En nu maar genieten van het 

heerlijke klimaat en de goede Spaanse 

keuken! Maar o, die taal! 
 
Gelukkig hebben ze daar bij de NVCB 

iets op gevonden. Al vanaf het begin 

van haar bestaan waren er enthousias-

telingen die het op zich namen om de 

clubleden wegwijs te maken in de 

Spaanse grammatica en vocabulaire.  

 

Eerst waren het de vrijwilligers die ons 

leerden dat niet alle Spaanse woorden 

eindigen op a of o. Later kwamen de 

gediplomeerde leraren om ons duidelijk 

te maken wanneer we de Indefinido en 

de Imperfecto moesten gebruiken. Elk 

op hun eigen manier, met hun eigen 

methode en vanuit hun eigen boek. 

Er is misschien een kleine bibliotheek 

te vullen met de leerboeken Spaans die 

de revue passeerden: Spaans in Spanje, 

Cafe con leche (y azucar), Paso a Paso, 

Así es, España en directo, Spaans voor 

beginners, gevorderden, Espanõl 

avanzado… 
 
En hoewel ons Spaans nog steeds wat 

“imperfecto “ is, hebben we veel meer 

zelfvertrouwen gekregen en kunnen we 

een stuk beter uit de voeten bij het be-

stellen in de restaurants, bij onze aanko-

pen in de winkels en bij de dokter en 

apotheek!  

 

Met dank aan Cor, Martin, Hedwig, 

Ineke, Dirk en alle anderen die zich de 

afgelopen 50 jaar voor ons hebben 

ingespannen! 

 

En bovendien: Hoewel Spaans niet 

gemakkelijk is, blijft het een prachtige 

taal en de moeite waard om je er in te 

verdiepen! 

 

Chris van Gennip 

Januari, 2017 
 

Vleugje Spaans voor onze Nieuwsbrief !  
 
We vroegen u al eerder om een nieuwe naam voor de Nieuwsbrief te bedenken, daarop kwamen 

heel wat reacties waaronder heel bruikbare. Helaas kan de naam niet zomaar worden veranderd, 

daar is een verandering van het Huishoudelijk Reglement voor nodig en daarvoor weer een le-

denvergadering… Dus laten we dat maar even vergeten.  
 
De redactie vindt het toch toepasselijk als aan de naam van onze Nieuwsbrief een Spaans ac-

centje wordt toegevoegd. We kozen voor de mooie Spaanse toevoeging: “Por Favor”! U moet 

het hier zien als een oproep om overal aan mee te doen, de club groter en gezelliger te maken. 

Maar vooral door deze Nieuwsbrief te lezen en door te geven aan hen die nog geen lid zijn!  

 

Redactie Nieuwsbrief NVCB  

Por Favor 

Por Favor 

50 jaar NVCB  

50 jaar lessen Spaans! 
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Gemengde gevoelens….. 

Alweer een jaar of zes geleden moesten we min of 

meer gedwongen verhuizen naar ons huidige gebouw 

in La Nucia. Een prima gebouw mooi licht, aange-

naam en een prachtige keuken, niks mis mee. 

Toch kan deze, bijna ideale, locatie niet helemaal de 

pijn wegnemen die velen gevoeld zullen hebben bij 

het verlaten van ons vorige clubgebouw “Los Rubios”, 

het zo prominente gebouw aan de Carretera N332. 

Vooral voor hen die al wat langer lid zijn is dat wel te 

begrijpen. Jaren had onze vereniging indertijd ge-

spaard om ooit een nieuw pand te laten bouwen, want 

we zaten toen met 400 leden op de bovenverdieping 

van Los Rubios, dat was wel gezellig maar ook heel 

krap. 

Dat was toen het ideaal; een eigen gebouw als brui-

send centrum voor alle Nederlandstaligen in de Costa 

Blanca. 

Maar toen....kwam het grote restaurant-gedeelte van 

Los Rubios onverwacht leeg te staan. De kans dat we 

het gebouw moesten verlaten bij een verkoop was 

zeker reëel. 

Het toenmalige bestuur stond voor de moeilijke keus; 

verhuizen of het hele gebouw huren, dat dan wel mooi 

groot was maar ook gebreken had. 

Eigenlijk kwam dat moment voor die keuze niet echt 

op een goed moment. De vereniging had weliswaar 

door jarenlange spaarzaamheid een zeer goed gevulde 

kas maar toch echt te weinig voor die droom van een 

eigen nieuwbouw. 

Het werd daarom huren van het hele gebouw, maar 

dan ook goed! We zouden er nooit meer weg gaan! 

We eisten en kregen dan ook een eeuwigdurend 

huurcontract zonder huurverhogingen. Het werd in 

feite ons eigen gebouw. Zo zag de verhuurder het ook 

en verplichtte ons tot alle nodige onderhoud; dat was 

minder gunstig. 

Een groot deel van ons in jaren opgespaarde kapitaal 

werd in het gebouw geïnvesteerd. Tientallen vrijwilli-

gers hebben week in week uit gewerkt aan het volledig 

vervangen van de grote keuken, plaatsen van de nieu-

we ramen en deuren met dubbel glas en de al gauw 

nodig blijkende centrale verwarming. Zo ook het aan-

leggen van de Jeu de Boules banen en parkeerplaat-

sen. 

Dat werk aan het gebouw is eigenlijk nooit gestopt, 

altijd was er wel een uitbreiding of verbetering nodig. 

Altijd waren genoeg handige leden die de klussen 

klaarden, het was toch “ons” gebouw? 

Helaas bleek “eeuwigdurend” veel korter dan we ooit 

hadden kunnen denken, reeds na een jaar of zeven, 

waren we gedwongen te verhuizen. 

Door teruglopende inkomsten teerden we elk jaar 

meer in op het nog aanwezige kapitaal en ook het ver-

plichte onderhoud hing als een zwaard van Damocles 

boven ons hoofd. 

Natuurlijk zijn we blij met onze nieuwe frisse locatie 

in Bello Horizonte, maar toch zal door ouderen altijd 

nog met weemoed worden gedacht aan ons eerste, 

“eigen” verenigingsgebouw. 

John de Kievith 
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Twee weken voordat het spektakel van 

de jaarlijkse entertainmentoptredens 

plaatsvindt heb ik hierover een gesprek 

met John en Dicky Weller. Zij doen zelf 

dit jaar al voor de 6e keer mee, maar 

dit evenement bestaat al vele vele jaren 

langer.  

 

Start  

Vijf jaar geleden startte de huidige 

voorzitter Frank van der Swaluw de 

groep Entertaiment. Vanwege de vele 

werkzaamheden die daarmee gepaard 

gaan heeft hij Martin Hamers gevraagd, 

vanaf dit seizoen, in overleg met hem, 

de indeling van het programma samen 

te stellen en uit te werken. In oktober 

van elk seizoen begint een groep van 

ca. 20 personen nu dan samen met 

Martin, enthousiast met de voorberei-

dingen van datgene dat eind februari 

zijn climax bereikt. Er wordt uit een 

verzameling sketsjes, playback- en 

lifeoptredens een keuze gemaakt en 

besproken wie wat gaat doen tijdens de 

uitvoeringen. De groep werkt al jaren-

lang nauw samen, soms valt er iemand 

af en ditmaal zijn er twee nieuwe 

deelnemers.  

 

Veel werk  

Er is heel veel werk aan de winkel: bij 

de gekozen nummers worden de teksten 

gezocht en deze worden in het hoofd 

gestampt (lastige zaak realiseer ik me 

op onze leeftijd). Ook de kleding is een 

zeer belangrijk onderdeel van dit fes-

tijn.  

 

Bij elke act hoort andere kleding en 

deze wordt door de artiesten zelf 

gemaakt. Op de markt worden stoffen 

gekocht en de naaimachines maken 

daarna overuren. Ik heb foto's gezien 

van vorig jaar en de creaties zien er 

fantastisch uit. Elke maandagmiddag 

wordt er gerepeteerd om van elk op-

treden een topper te maken. En een paar 

dagen voor de eerste uitvoering wordt 

de benedenverdieping van ons clubge-

bouw omgetoverd tot een waar theater.  

 

Programma  

Na de inleiding van Frank van der 

Swaluw, vinden er tijdens de voorstel-

ling maar liefst 33 vertolkingen plaats 

van bekende nummers, zoals Catootje 

naar de Botermarkt, De Clown van Ben 

Cramer, Secret Love van Dorry Day en 

Café aan de Haven van Vader Abra-

ham. Het laatste nummer op de avond/

middag “We‟ll meet again” van Vera 

Lynn mag iedereen uit volle borst 

meezingen. Maar als ik het totaalpro-

gramma bekijk vermoed ik dat menig-

een vóór die tijd al wel een nummertje 

zal meezingen. "Stalmeester" Martin 

Hamers praat alle optredens aan elkaar.  

Achter de schermen  

Zoals bij elk evenement werken er ook 

mensen achter de schermen en verzetten 

veel en belangrijk werk voor deze 

manifestatie, zoals Ank Akkermans zij 

zorgt voor de kaartverkoop, Paul Hoge-

weg voor het geluid, Gerard Derksen 

voor de bühne en decor en John de 

Kievith voor de beamerbeelden. Tijdens 

de pauzes zorgen medewerkers van het 

Evenemententeam voor de inwendinge 

mens met hapjes en drankjes.  

Op de vraag of er weleens iets misgaat 

antwoorden John en Dicky dat er vorig 

jaar vlak voor de show veel griepgeval-

len waren maar daar ziet het er dit jaar 

vooralsnog gelukkig niet naar uit. Net 

als vorig jaar worden opnieuw ca. 200 

toeschouwers verwacht voor de 3 uit-

voeringen.  

Mijn nieuwsgierigheid is gewekt met 

dit gesprek en ik ben zeker een van die 

200 toeschouwers.  
 
Marianne de Wit, redactie 

NVCB 

Entertainment 

groep 

Janny 

In 2011 werd ik lid van de 

NCVB toen nog gevestigd 

aan de N332 waar vroeger 

restaurant ”Los Rubios” zat.  
 

Ik was vooral geïnteresseerd in zang en 

toneel, dus de Entertainmentgroep leek mij 

wel wat. Op de bovenverdieping van het 

pand vonden de repetities plaats o.l.v. 

Frank van der Swaluw. Het was daar een 

gekakel van jewelste en overal lagen attri-

buten, van een paardenkop tot kroonjuwe-

len van plastic. Ik keek mijn ogen uit. 

Frank wist er een hechte groep van te 

maken en met ijver en discipline traden we 

jaren met succes op. De muziekopnames 

werden verzorgd door John de Kievith.  

Hij had er veel aan want het repertoire 

veranderde nogal eens.  

Hilarische taferelen maakten we mee.  

De show in 2013 was een feest: alle 

toneelspelers die met Wim Sonnevelds‟ 

“Catootje” naar de botermarkt gingen en 

de wandelclub die door de zaal marcheer-

de. Verder een stel nonnen, met moeder 

overste in de frontlinie die “Roll another 

one” zong en de nonnen aan tafel in het 

klooster die zgn. wiet zaten te rollen. Ze 

stonden op, zongen mee terwijl ze hun 

pijen optrokken. 

Achter de coulissen gebeurde ook wel het 

een en ander. Bas van Andel dronk tegen 

de zenuwen cognac die hij had meegeno-

men in waterflesjes, dus de zogenaamde 

koude thee deed zijn werk! Aad en Diny 

hadden een geweldige act met “Weet je 

nog wel oudje”. Diny als baby in een 

kinderwagen met luier om. Oh oh, wat 

hebben we gelachen en wat een heerlijke 

tijd. Ik denk er met veel genoegen aan 

terug.  

Janny van Dongen  

Al vele jaren is de uitvoering van de 

Entertainmentgroep het hoogtepunt 

van het seizoen. Hoewel de corona-

pandemie dat de twee voorgaande ja-

ren onmogelijk maakte gaan we er 

alles aan doen deze mooie traditie 

weer op te pakken. 
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Toen Anneke vanwege haar reumaklachten het advies kreeg 

in een goed klimaat te gaan wonen, verhuisden ze in 1981 

naar Albir. Ze kochten een huis op een groot landgoed van 

8000 m3 en lieten het opknappen. Haar man hield van 

privacy.  

 

Ze zochten een club om te bridgen en kwamen terecht bij 

NVCB met de toenmalige voorzitter Henk Loef. Ria van 

Gurp was 18 jaar haar bridgepartner. Anneke werd voorzitter 

van de reisclub en organiseerde, zoals in 2017 Ank Akker-

mans, vele mooie reizen. Henk van de Berg was secretaris en 

Els van Breda penningmeester. Misschien kent iemand ze 

nog.  

 

Overigens is Anneke het op een na langste lid van NVCB. 

Onlangs had ik een gesprek met het oudste lid Jeanette van 

Kamer. Van een reis naar Sevilla/Cordoba/Granada heeft ze 

nog een mooie herinnering. Ze kreeg als dank een leuk 

schilderijtje van de deelnemers met achterop alle namen; om 

niet te vergeten.  

 

Anneke studeerde ondertussen Spaans en zorgde met die 

kennis voor de meest geschikte gidsen bij die reizen. Ze 

heeft een talenknobbel en spreekt maar liefst 5 talen. Ze 

herinnert zich ook nog een prachtige reis naar Rome, Capri, 

en de Amalfikust met Sorento in Italië. Echter omdat dat een 

nogal dure reis was, was het aantal deelnemers beperkt.Toen 

ze stopte met deze activiteit hield ze nog fl. 3.000 in kas.  

Ze wilde dat dat geld bestemd zou worden voor het 

financieren van opnieuw een mooie reis of een deel ervan 

opdat die reis voor mensen die het financieel wat minder 

hadden ook mogelijk zou worden.  

 

Op last van de voorzitter van NVCB echter, moest dit geld 

terugvloeien naar de algemene middelen van de vereniging.  

Ze kan er nog kwaad om worden als ze er aan terugdenkt.  

 

In 1989 overleed haar man. Met een vriend maakte ze daarna 

wandelingen die door NVCB werden georganiseerd en 

mooie reizen over de hele wereld en maakten een cruise naar 

o.a. de Bahamas. Veel geweldige indrukken hield ze over 

van haar reizen naar St. Petersburg alwaar nog een deel van 

haar familie woont.  Ja, Anneke is reislustig.  

Hoewel ze erg van tuinieren hield, is ze na verloop van tijd 

verhuisd naar het huidige appartement aan de boulevard van 

Altea met een prachtig uitzicht. 

 

In de club leerde ze Bruno en zijn vrouw kennen. Ze raakten 

erg bevriend en nadat Bruno's vrouw was overleden heeft ze 

na enige aarzeling nog 6 heerlijke jaren samen met Bruno 

gehad. Dat gunt ze iedereen die alleen komt te staan. Omdat 

Bruno graag jeu de boules speelde, deed Anneke ook mee. 

“Ja”, zegt Anneke, “ik ben echt een gezelligheidsmens”. 

 

Nu bridget ze alleen nog op de club en in de Cactus. Ze 

kookt graag “maar in gezelschap eet het toch plezieriger” en 

daarom eet ze op de club als dat kan. Ze vindt NVCB nog 

steeds een geweldige vereniging en de nieuwe lokatie prima 

hoewel het voor haar wel wat verder weg is. 

 

“Ik ben alleen maar niet eenzaam en verheug me op het 

weekend als mijn kleinzoon, geb. in St. Petersburg, bij me 

komt logeren. Ik heb het hier goed voor mekaar en ben erg 

tevreden. 

 

Marianne de Wit 

B
a

lc
o

n
 d

e 
la

 M
a

n
ch

a
  

Historie 
Hierna volgen de legendarische verhalen van Corrie 

Baans en Anneke Carrière, 2 dames van het eerste uur 

van NVCB.  

In 2017 heeft de redactie van de Por Favor hun histo-

rische ervaringen met veel plezier opgetekend. 

Anneke Carrière 
 

Ondanks haar hoge leeftijd 

nog steeds actief lid van de 

vereniging.  
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Foto‟s bestemmingen NVCB reizen 
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Inmiddels 82 jaar oud en geboren in 

Rotterdam en voormalig onderwijze-

res. “Mijn kop is nog jong maar mijn 

lijf is oud” zegt ze zelf. We vragen ons 

beiden af of het omgekeerde beter zou 

zijn en lachen erom. 

 

De warme zomer heeft haar geen goed 

gedaan; te veel (binnen) gezeten, te 

weinig beweging gehad. Met haar rol-

lator kan ze goed uit de voeten alhoe-

wel ze er een hekel aan heeft. Ja, 

Corrie is ijdel. Op de site van club 

Holandeses (waarvan ze ook lid was) 

staat een indrukwekkend interview 

met haar dat ik gelezen heb. Ze heeft 

veel meegemaakt en gedaan. Ik ben in 

het bijzonder benieuwd naar haar ver-

halen over de NVCB toen zij in 1983 

lid werd. 

 

Ze kwam naar Spanje vanwege proble-

men met haar luchtwegen. Haar huis-

arts adviseerde haar naar de Rivièra te 

verhuizen; het werd Spanje. 

Haar ouders hadden een appartement 

in Benidorm en elke keer als ze daar 

op bezoek kwam voelde ze zich na een 

week veel beter. “Schone lucht” verze-

kert ze me. Toen ze op relatief jonge 

leeftijd (48) werd afgekeurd kwam ze 

met haar tweede man met wie ze in 

Gouda woonde naar Spanje. Ze koch-

ten een appartement in Benidorm waar 

ze hem had ontmoet tijdens een van 

haar vakanties bij haar ouders. 

 

Ze werd lid van NSCB, de Neder-

landse Sociëteit Costa Blanca. Die 

naam viel niet zo goed en er werden 

veel makabere grapjes gemaakt van-

wege de combinatie van letters die 

werd geassocieerd met NSB. Er ont-

stond zelfs een bestuurscrisis om de 

naam. Haar kwam ter ore dat het de 

bestuur de vereniging wilde opheffen. 

Samen met Martin van Lonkhuizen 

kwam ze in actie om dit te voorkomen. 

Ze mobiliseerden zo‟n 80 leden die 

allemaal tegen opheffing waren. 

 

Nadat het zittend bestuur was afgetre-

den, wierp Hans Beukers zich op als 

voorzitter en maakte een doorstart met 

de vereniging. Kop, de verhuurder van 

het pand aan de Carretera N332, zorg-

de voor de meubels. “Je kon lezen en 

schrijven met die man” vertelt Corrie. 

De S verdween uit de naam en werd 

NVCB.  Tevens werd besloten dat de 

verschillende afdelingen zelfstandig 

zouden opereren maar wel verant-

woording zouden afleggen aan het 

bestuur.  

 

Voorheen bemoeide het bestuur zich 

veel te veel met de uitvoering van de 

activiteiten. Die nieuwe opzet werkte 

uitstekend. Corrie speelde vanuit het 

bestuur wel een coördinerende rol tus-

sen de verschillende afdelingen. 

 

Op maandagochtend was het koffietijd 

en „s middags waren de dames aan het 

borduren, breien of haken. De emanci-

patie was nog niet zover dat ook man-

nen bezig waren met deze handwer-

ken. Twee keer in de week, op dinsdag 

en vrijdag, werd er gebridget. Ze 

waren erg trots toen ze ook een klaver-

jasafdeling hadden opgericht, toch veel 

gezelliger dan bridgen. Dat zei Jeanet-

te van Kamer (eerste lid van NVCB) 

ook al toen ik met haar onlangs sprak. 

Corrie kent Jeanette goed. 

 

Met haar heeft ze ook aan squaredance 

gedaan en heeft daar hele leuke 

herinneringen aan. Anneke Carriere 

deed toen veel voor de bridge en in dat 

kader noemt Corrie ook Nelleke 

Vegter en Jan en Gre de Rie.  

Oudere leden bij de vereniging zullen 

deze leden nog wel kennen.  

 

Later werd de bibliotheek opgestart. 

Corrie is een groot liefhebber van 

lezen. Ze heeft een ereader maar leest 

toch liever een echt boek. NVCB was 

één grote vriendenclub. Als er geen 

activiteiten waren op de club gingen ze 

samen zwemmen bij Piet Phaff (hij 

had een mooi zwembad), gingen 

samen eten of namen een drankje er-

gens op een terras. Op zaterdag werd 

er gewandeld. Met feestdagen zoals 

Kerst kwamen de leden naar de club 

om samen te eten en werd er iets leuks 

georganiseerd met Nieuwjaar. 

 

Toen haar man overleed en ze ook 

haar ouders verloor, is ze na 10 jaar 

gestopt met haar bestuursfunctie en 

verrichtte ze nog 5 jaren werkzaam-

heden bij de ledenadministratie. Ze 

werd door het Bestuur benoemd tot 

erelid. Ze is nu niet meer in staat naar 

de club te komen.  

 

Ze doet nog wel aan yoga.Haar bood-

schappen haalt ze nog zelfstandig. De 

kaneelkoekjes en de peperkoek die ze 

vanmorgen serveerde bij de groene 

thee kwamen bij de SuperContent 

vandaan.  

 

Voor grotere afstanden bestelt ze een 

taxi die haar dan ophaalt en 

terugbrengt naar haar gezellige en 

praktisch ingerichte appartement in 

Forum Mare Nostrum in Alfaz del Pi, 

waar ze woont samen met haar kat.  

 

Marianne de Wit 

 

In januari ‟22 is Corrie overleden. Red.  

 

Corrie Baans 
 

Werd in 1993 benoemd tot 

erelid van de NVCB  
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Openingstijden ma t/m vr van 09.30 - 13.30 u  

C/ La LLum 1, Edificio “Traiña” Local 10 

03590 ALTEA 

Advieskantoor 
-  Spaanse belastingen 
-  Erfeniszaken Testamenten 
-  Verzekeringen & Makelaardij 
-  Aanvraag NIE nummer 
- Begeleiding onroerend goed 

transacties 

Drs. Bedrijfseconomie, Beëdigd makelaar 
 

T/F (+34) 96 688 11 76  
E ingeborgposthuma@gmail.com 

Web: www.ingeborgposthuma.com 

Gefeliciteerd met het  

50-jarig jubileum! 

J.P.L. van Beek 

mailto:mailto:ingeborgposthuma@gmail.com
https://www.info@ingeborgposthuma.com
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 VLIEGREIZEN BUSREIZEN REISVERZEKERINGEN 
 
 CRUISES   EXCURSIES 
 
 RENT A CAR  HOTELRESERVERINGEN 
 
 VERHUUR & VERKOOP VAN APPARTEMENTEN EN VILLA´S 
 

Vroeger was heus niet alles beter, …..een 

herinnering 

Ikwoonderbij 
 
Onder dit kopje had ik vroeger mijn eigen hoekje 

in de nieuwsbrief. De „PorFavor‟ van nu. Op de 1e 

maandag van de maand door de leden gratis af te 

halen in het clubhuis te Albir (Gem. Alfaz del Pi).  

In eerste instantie boven Restaurant Los Rubios 

(De blonden(?)) van den Hollander Wim Kop.  

 

Hard geholpen met de verhuizing van boven naar 

het gehele pand, kamperend op Camping Cap 

Blanc, vond ik erachter – in gebruik als opslag 

keukenafval – wel een geschikte ruimte om onze 

caravan dáár te bewonen. Mocht, op eigen risico, 

want het was eigenlijk verboden. Ik ging er naast 

bewonen ook de club dienen. Een soort van huis-

meester, sleutelpaai en eerste aanspreekpunt in-

dien niet geopend. Biljartte graag en was voorzit-

ter van die afdeling. „Afdeling‟ heetten toen de 

activiteiten. Die tezamen de „AVA‟ heette 

Adviescommissie Van Afdelingsvoorzitters en 

activiteitenleiders. Waar ik als ad interim ook 

voorzitter van was.  

 

Niet dat ik zo functiegeil was, maar men vond dat 

ik – gezien die in eerste instantie gratis kampeer-

plaats – best wel wat meer verantwoording op me 

kon nemen. En stond zodoende wel een beetje 

tussen het (hoofd) bestuur en de gebruikers in. 

Best wel lastig. Iedereen vond dat ik het met 

iedereen eens diende te zijn. Zodoende had je 

altijd verschil van mening met iemand. Af en toe 

de PorFavor nog inziend via de site www.nvcb.net 

is er van dat fenomeen geen sprake meer. Gelukkig 

voor iedereen. 

 

Kort en goed kwam aan de samenwerking een 

einde en ik kreeg bericht, de achterkant met huis 

en haard te verlaten.  

Ik weet nog steeds niet de echte oorzaak – had 

denk ik al te maken met een mogelijke of al 

besloten verhuizing naar waar jullie nu spelen, 

eten en fuiven. En zo geschiedde. Huis en haard 

nog even – anderhalf jaar - verplaatst naar de 

bergen rond Orxeta. En daarna het overwinteren 

vaarwel gezegd. Ook wel – sommigen van jullie 

weten dat nog – in verband met het erger worden 

van de ziekte van mijn vrouw. Die in december 

2017 als gevolg daarvan is overleden. 

 

Tot besluit van deze herinnering aan heel veel 

leuke ervaringen en sommige nogal lastige, 

feliciteer ik het bestuur, alle leden en de adver-

teerders, met jullie 50 jarig bestaan. En nog vele 

warme winters erna. Warm in alle opzichten.  

 

Gegroet, Uw oud AVA voorzitter,  

Aart Krijgsman 

Nog één keer: Corona…… 
 
Als er iets is wat ook onze vereniging een flinke knauw heeft gegeven is 

het wel de bijna twee jaar durende Corona-ellende.  

Al direct aan het begin van de pandemie in april 2020 ging een flink deel 

van de leden overhaast terug naar Nederland. Bijna alle activiteiten 

gingen op slot, een situatie die maanden zou aanhouden.  

 

Hadden we toen nog even het idee dat na de 

zomer alles weer normaal zou kunnen zijn, 

bleek later dat maar heel beperkt te kunnen 

waardoor ook veel leden geen lid voor het 

nieuwe seizoen werden. 

 

Nu is dat gelukkig allemaal voorbij, het 

ledental is weer stijgende maar nog lang niet 

op het oude niveau. We weten echter zeker 

dat de trouwe leden de weg naar de NVCB 

weer zullen vinden. En…... 

 

We zijn ervan overtuigd dat we ook andere 

Nederlandstalige bewoners aan onze Costa 

genoeg te bieden hebben om lid te worden van onze 50 jarige NVCB! 

http://www.nvcb.net/
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Verkoop (nieuw en gebruikt) - ITV/APK keuringern 

Reparatie alle merken—invoer 

Spuit en plaatwerk—Bandenservice 

Garage: 
Partida el Planet 156L 

 
Verkoop: 

Partida El Planet 159G 
(N332) 

03509 Atea (Alicante) 

info@eddykramer.com 
Tel: 0034 965845401 

ventas@eddykramer.com 
Mob: 0034 609603215 

 Autobedrijf Eddy Kramer 
www.eddykramer.com 
Tel: 0034 965845401 

info@verhuizenbelnico.com 

Fiesta goed geslaagd! 
 
Het allereerste “Fiesta Bello Horizonte” op 

13 oktober 2018 was een gezellige en druk 

bezochte gebeurtenis. Er was voor iedereen 

gratis paella en oliebollen aangevuld met 

oude kaas, bitterballen en nog wat andere 

hapjes. Het bier werd getapt tegen een ge-

reduceerde prijs; dus het feest kon niet stuk. 

Een hoogtepunt was het optreden van de 

dansgroep van de Escuele de Danza la Nu-

cia, met prachtige en kleurrijke dans-

demonstraties. Het onvermoeibare zangtrio 

“Several Sounds” zorgde voor een prima 

muzikale omlijsting met vooral Nederlandse 

liedjes. Al met al een geslaagde dag die vol-

gend jaar bijna zeker herhaald zal worden. 

November 2016 

 PorFaFit 
Onder de bezielende leiding van Jellie van 

Althuis werden de dames van de NVCB fit 

gehouden. De naam Pilatus werd omgedoopt 

naar een activiteit die meer paste bij de naam 

van het clubblad de Por Favor. 

Jellie maakte jarenlang professionele foto‟s 

voor de cover van de Por Favor en NCVB 

activiteiten in het clubblad. 
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www.eurocarslanucia.com 

OPINIE 
Teamwork! 
 
Als er een eigenschap is waar de mensheid 

groot mee is geworden, is het wel het ver-

mogen om samen te werken. Niet voor 

niets hebben we uitdrukkingen als “krach-

ten bundelen”, “koppen bij elkaar steken” 

of “eendracht maakt macht”. 

Ook elders in de natuur zijn mooie voor-

beelden van samenwerking te vinden zoals 

ijverige bijenvolkjes, vissenscholen of dui-

zendjarige termietenheuvels. 

Het verschil met mensen is wel dat die 

arme termieten of bijen in al die duizenden 

jaren geen steek zijn opgeschoten. Nog 

steeds moeten zij met spuug, pies en mod-

der hun huizen bouwen en nog steeds 

nogal tobberig aan eten zien te komen.  

 

Nee dan wij mensen, zet er een paar bij 

elkaar en de kans dat 

die samen de mens-

heid weer een stapje 

verder brengen is 

groot. Zo kwamen 

we op de maan, be-

dachten de atoom-

bom en kregen de 

led-lamp en kaas-

schaaf. 

Samenwerken mag dan ons mensen 

meestal goed afgaan, soms zijn het weer 

andere menselijke eigenschappen die 

samenwerking in tegenwerking doen 

veranderen. 

Zo wordt een nieuw of origineel idee 

meestal zonder pardon afgeschoten. Want 

hoe goed het ook is, het blijft voor de 

anderen niet leuk niet zelf op dat idee te 

zijn gekomen.... 

Meestal is de reactie: “nee, omdat....” in 

plaats van “ja, waarom niet!”. Jammer is 

dat wel, want zo zijn vele goede ideeën, 

ideeën gebleven. 

Samenwerken is daarom vooral de ander 

wat erkenning of succes gunnen. Niets 

werkt meer stimulerend dan een compli-

mentje of een enthousiaste reactie. 

Toch is samenwerken ook tegen kritiek 

kunnen. Als er geen kritische aanvullingen 

gemaakt mogen worden, blijven matige 

ideeën matig terwijl ze misschien wel 

geweldig hadden kunnen worden. 

De gouden formule voor succesvol team-

work en goede samenwerking is dan ook: 

stimuleren in plaats van ontmoedigen. 

En als we dan ook nog eventuele kritiek 

als opbouwend proberen te zien... 

 

John de Kievith 

Vele handen.... 
 
Op initiatief van Bep van Kessel en Janus 
de Dooij worden de stoelen uit ons club-
lokaal onderhanden genomen. De 
zittingen krijgen een nieuwe vulling en 
bekleding en de leuningen worden op-
nieuw gestoffeerd. Cobi Fuchs naait 
hiervoor de hoesjes. 
Een heel karwei als je bedenkt dat er 
wordt gestart met 80 stoelen. Links een 
paar foto’s van de werkzaamheden. Het is 
leuk om te zien dat Bep en Janus 
enthousiast worden geholpen door andere 
leden. Februari, 2019 

 

Elke dag geopend vanaf 

13.00 uur 
 

Plaza de la Iglesia 6 

Altea 

Tel.: 96 584 12 69 
 

Boven bij de kerk 

 
U kunt reserveren voor de 

kerstdagen van 

24, 25, en 26 december! 

RESTAURANT  D’ELS   ARTISTES 

Wij bieden u iedere dag een lunch-menu aan 

bereid door onze chef-kok. 
 
Voorgerechten :  

 Spaghetti Bolognese, Vissoep 

 Gemengde Salade of Serrano Ham 

 Garnalencocktail, Hertenpaté 

 Rundercarpaccio 
 

Hoofdgerechten :  

 Varkenshaas met Champignonsaus 

 Mixed grill 

 Entrecote met pepersaus of 

 champignonsaus (supplement € 2,00) 

 Zalmfilet of Dorada (supplement € 2,00) 

 Groenten en frites 
 
Dessert : van het huis 
 
 Alles in zéér hoge kwaliteit vlees en vis 

 € 17,-  
incl. wijn, brood en aioli.  

 

http://www.eurocarslanucia.com
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Maart, 1922 

Bridgen houdt je scherp 
 

Wat gaat de tijd toch snel in Spanje. We zitten zo wat weer 

in het voorjaar gezien het prachtige weer. Een aantal over-

winteraars zijn al weer richting NL vertrokken dus die gaan 

we missen aan de bridgetafels.Gelukkig hebben we ook 

vaste bridgers, die zolang het kan blijven spelen. 

 

Zo wil ik een aantal bridgers dat bijna nooit overslaat, eens in het zonnetje zet-

ten. Dat zijn Pieter, Gerard, Rietje en Anneke. 4 Bridgers die samen 360 jaar 

oud zijn dus reken maar uit! Gerard en Rietje zijn vorige week nog eerste ge-

worden. 

 

Ikzelf speel op donderdagmiddag met Pieter, is een slimme bridger en een aar-

dige charmante man en altijd in voor een grapje. Anneke is nog altijd scherp 

van geest en houdt het spel goed in de gaten en meldt het als er iets gebeurt dat 

niet kan of goed is. 

 

Zo zie je maar weer dat je ook op hoge leeftijd nog goed kan blijven bridgen. 

Misschien zijn ze juist door het bridgen zo scherp van geest en bij de tijd ge-

bleven. 

 

Zowel op dinsdag- als donderdagmiddag beginnen we om 13.30 uur.  

Vanaf 13:00 uur kan er dan ingeschreven worden. 

 

Graag tot ziens op het terras van de NVCB! 

 

Corrie van der Vlies 
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Bij Els en Boudewijn van Meerten zat 

de schrik er goed in tijdens de laatste 

jaarvergadering Jeu de Boules. Elly 

Schenk trad af als voorzitter en er was 

voor haar geen opvolger. Geen bestuur, 

geen Jeu de Boules was de conclusie 

maar spontaan stond een aantal men-

sen niet lang daarna klaar om Be-

stuursfuncties op zich te nemen.  

 

Ondermeer de man met wie ik vandaag 

praat over deze activiteit; hij heeft het 

voorzitterschap op zich genomen. 

Vandaag is ook Els aanwezig die graag 

Jeu de Boules speelt en achter de scher-

men er voor haar man is. Erg fijn is 

daarnaast het aanbod van Elly om bij te 

springen als dat nodig is. Els en Boude-

wijn wonen al lang in Spanje en zijn ca. 

15 jaar lid van NVCB. Ze hebben bei-

den veel bestuurlijke ervaring en dat 

komt nu goed van pas. Naast het brid-

gen spelen ze graag dat spel met die 

zware metalen ballen. Ze vinden het 

beiden prettig activiteiten buitens huis 

te hebben. Letterlijk zegt Els hierover: 

"de deur uit, wegwezen!"  

 

Wat is er zo aardig aan Jeu de Boules?  

Ik heb amper mijn vraag gesteld of Els 

en Boudewijn sommen vele pluspunten 

van het spel in willekeurige volgorde 

op: Het is een gezelschapsspel dat 

mannen samen met vrouwen kunnen 

spelen.  

Je bent lekker buiten en vooral hier in 

Spanje kan dat bijna altijd, heerlijk in 

de zon of anders met een trui aan als het 

weer wat minder wordt. Het is fysiek 

niet zwaar en je kunt het ook spelen met 

een lichte lichamelijke beperking. Zelfs 

als je niet kunt bukken bestaat er een 

hulpmiddel, touwtje met magneetje, om 

de ballen mee op te rapen.  

 

Dat betekent dat je het tot op hoge 

leeftijd kunt spelen, zonder blessures, 

met gemakkelijke spelregels en niet 

duur en dus toegankelijk voor iedereen. 

Maar wat ze het alleraller aardigst aan 

deze activiteit vinden is het feit dat je er 

vrienden mee maakt, het is gezellig. Je 

merkt een bepaalde saamhorigheid, 

vooral na die laatste vergadering; ieder-

een helpt spontaan mee met alles wat er 

rondom het Jeu de Boules moet 

gebeuren.  

 

Elke maandag- en vrijdagochtend wordt 

er gespeeld. Er zijn ca. 40 spelers gere-

gistreerd, maar er komen steeds weer 

nieuwe spelers bij. Bij het NCVB 

gebouw zijn 7 banen beschikbaar; per 

baan kunnen minimaal 4 personen 

spelen. De deelnemers schrijven zich na 

binnenkomst in en moeten worden inge-

deeld. Boudewijn vertelt hoe hij dat 

doet. Alle deelnemers krijgen een num-

mer en deze nummers worden door el-

kaar gehusseld en daaruit worden spe-

lersparen samengesteld. Er wordt steeds 

gespeeld tot een paar 13 punten heeft 

bereikt en als er tijdens het spel een 

meningsverschil is over de afstand van 

een bal t.o.v. de zgn. "but" wordt een 

rolmaat gebruikt.  

 

Wie is de beste speler van NVCB?  

Tegelijk noemen Els en Boudewijn 

Freek Beerepoot maar ook Ko Staneke 

speelt erg goed 

 

Waar komt de naam Muileboom 

vandaan?  

Theo Muileboom is een oud, inmiddels 

overleden, lid van NVCB waarnaar ook 

een Jeu de Boules toernooi is genoemd. 

In de vereniging zijn maar weinig leden 

die hem kennen en daarom wordt deze 

vraag ook vaak door Jeu de Boules 

spelers gesteld.  

Wordt er weleens vals gespeeld?  

"Ha ha, dat kan niet" reageren Els en 

Boudewijn. "Wel is een beginnende 

speler weleens teleurgesteld als zijn bal 

wordt weggeketst door een bal van een 

wat meer ervaren speler".  

Heb je na het spelen weleens spierpijn? 

"Neen" lacht de nieuwe voorzitter "wel 

dorst, haha!".  

Hiermee wordt een bruggetje geslagen 

naar een feit waar Els en Boudewijn erg 

verheugd over zijn. 

 

Na afloop van het spel op maandag 

helpt bijna iedereen mee met opruimen 

om daarna gezamenlijk de speldag af te 

sluiten met een lunch (het zgn. "twaalf 

uurtje") op het terras aan de voorzijde 

van het NVCB gebouw. Tafels en 

stoelen worden klaargezet en Bep van 

Kessel serveert, huzarensalade, soep en 

brood met kroket of eieren met kaas of 

ham. Daarbij wordt natuurlijk een 

drankje gedronken om die dorst, waar 

Boudewijn over sprak, te lessen.  

Er wordt gezellig nagepraat over de 

prestaties van die ochtend maar zeker 

ook over allerlei andere dingen. "En dat 

schept een band!", concluderen Els en 

Boudewijn enthousiast.  
 
Marianne de Wit, redactie  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Red. Boudewijn is inmiddels overleden. 

Jeu de Boules 
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Elke maandagochtend aanwezig bij de NVCB la Nucia 

Chimeneas-Fireplaces-Kamine 
Hét adres voor kachels en haarden sinds 1983. 

Bij ons vindt u groot assortiment voor hout, 

pellets, gas, elektrisch of bio-ethanol haarden. 
 

Wij beschikken over een eigen istallatie- en 

serviceteam. 

Geopend: ma t/m vrij. 9.30 en 16.00-19.00 uur. 

Zaterdag 10.00 tot 13.30 uur. 
 

Pta. El Planet 169, Crta. N 332 KM 155.1 

 
03590 Altea (Alicante) 

tel: 0034-965 843 009 

email: info@dirksmit.com 

En toen, ging de NVCB verhuizen… 
 
Een ingrijpende gebeurtenis was ook de verhuizing in 2016 van ons oeronder-

komen in Alfaz naar het moderne en lichte gebouw in La Nucia. 

Niet geheel uit vrije wil overigens; de kosten in Alfaz waren te hoog en de 

verhuurder niet genegen tot enige concessie. 
 
De verhuizing zelf was een enorme operatie, helaas 

kon niet alles mee. Zo was er geen plaats voor de 2500 

boeken van onze toch wel heel bijzondere bibliotheek. 

Voor onze twee biljarttafels hebben we met veel crea-

tiviteit gelukkig wel voldoende ruimte kunnen maken.  
 
Wat we ook niet konden meenemen was de ideale lig-

ging van het gebouw; centraal tussen alle grotere 

plaatsen in de omgeving. Verder gingen niet alle leden 

mee, voor een aantal was loop- of fietsafstand een 

vereiste. We missen hen nog steeds…..! 
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In het kader van de 50-jarige viering van onze club leek 
het de redactie een interessant idee om Ansje van Bran-
denberg te interviewen, als een van de oud-leden.  
Zij woont in Calpe en gaf haar adresgegevens. Wij moes-
ten toch wel lang zoeken en met elkaar bellen. Maar uit-
eindelijk zat zij op het strand met haar hondje Toddel op 
ons te wachten. 
Zij kenden ons niet maar liet ons toch zo maar binnen. Zij 
is goed van vertrouwen, en in dit geval terecht. Haar ap-
partement kijkt uit op het strand van Calpe, van oost naar 
west. De hele dag zon op haar balkon en een prachtig 
uitzicht op de de Ifach. Mijn partner 
voelde zich gelijk thuis en zette een 
kopje thee voor ons.  
 
Ansje van Brandenberg is haar arties-
tennaam. Haar ware naam is Ansje 
Pont en zij trouwde in 1954 met Steije 
Nijenbranding de Boer. Bekend als 
acteur en regisseur van bekende tv-
series, zoals Ciske de Rat, Willem van Oranje en Mata 
Hari. Met zo een naam ben je al gauw een avond bezig, 
dacht ze. Dus nam zij de artiestennaam aan van haar man. 
En zo werd zij Ansje van Brandenberg.  
 
Zij heeft een lang, interessant en bewogen leven achter de 
rug. Zij is in Amsterdam geboren en het gezin Pont heeft 
het een en ander meegemaakt. Het meest is haar bijgeble-
ven de razzia‟s van de Duitsers. Zij heeft dan ook veel van 
haar vriendjes, klasgenoten en meesters als gevolg van de 
verschrikkingen verloren. Dan maakt tot op de dag van 
vandaag nog heel veel indruk op haar, na de oorlog ging 
zij aan de slag als actrice bij de Nederlandse Comedie en 
het Rotterdamse Toneel.  
 
Al snel kreeg zij op advies van de Burgemeester Van 
Walsum van Rotterdam een woning aangeboden, omdat 
hij haar niet ‟s avonds laat na de voorstelling naar Amster-
dam wilde laten reizen.Echter werd zij ontslagen toen zij 
zwanger was. Met de vrouwenrechten was het toen nog 
erbarmelijk gesteld. 
 
Als gevolg van de oorlog lag Rotterdam in puin. Van het 
roemruchte uitgaansleven van voor de oorlog was dus 
niets meer over. Dus dacht Ansje na haar ontslag dat zij 
daar wat aan moest doen, en besloot zij in 1964 een eigen 
theater café  te openen onder de naam “Het Winkeltje”.  
De burgemeester Van Walsum zag het niet zitten, maar 
toch nodigde zij de vrouw van de Burgermeester uit om de 

opening te verrichten. Aldus geschiedde.  
Het Winkeltje heeft tien jaar bestaan en was een groot 
succes. Vooral ook door het volgende.  
 
In Rotterdam moest er veel gebouwd worden en dus werd 
er veel gelobbyd in Den Haag. Bij het afsluiten van con-
tracten was het de gewoonte dat de ambtenaren dus ook 
een bezoek mochten brengen aan Katendrecht. Maart nu 
zagen de bazen in Den Haag in Het Winkeltje een kuiser 
alternatief, en werden de ambtenaren daar naar toe ge-
stuurd. Dit heeft veel bijgedragen aan het succes. 

 
 Na 1974 nadat het theatercafé was geslo- 
 ten heeft zij als actrice gespeeld in tv  
 series en had zij een theatershow met  
 Robert Long en was Theaterdirecteur 
 van de schouwburg in Spijkenisse. Ver-  
 der heeft zij veel gedaan aan het promo- 
 ten van toneel en het lesgeven in drama. 
 

Haar man Stije was componist en liedjesschrijver. Zij 
kregen 2 zonen, en zij had al een dochter uit een eerdere 
relatie. Naast de verschrikkingen van de oorlog moest zij 
ook haar twee zonen en haar man verliezen aan kanker.  
 
Een interessant maar veel bewogen leven. En toch zit daar 
tegenover mij een energiek, authentiek en positief inge-
steld mens, die erg bekommerd is om het leed van ande-
ren.  
Zij kwam uit een liefdevol en rood nest en dat heeft haar 
bijgebracht dat cultuur voor een ieder toegankelijk moet 
zijn en dat wij passie moeten hebben voor vluchtelingen. 
De prijzen van de consumpties in Het Winkeltje lagen dan 
ook op een laag, betaalbaar, niveau.  
 
Vanaf 1987 verblijft zij de winters in Spanje. Zij is toen 
lid geworden van de Nederlandse club NVCB.  
Het netwerk en de contacten hebben haar enorm geholpen 
bij het verwerken van het verdriet in haar leven. Zij is dan 
ook tot op de dag van vandaag dankbaar dat zij dat besluit 
heeft genomen. Zij was altijd een trouwe bezoekster en 
heeft ook actief deelgenomen aan activiteiten waaronder 
het geven van allerlei lessen. 
 
Het was een warm afscheid en zij nodigde ons uit voor een 
lunch op een ander moment. 
 
 
Dirk Vreugdenhil 

Interview  
met Ansje van Brandenberg 
 

 

 

op 18 november 2022. 

„toen lid geworden van de Neder-

landse club NVCB. Het netwerk en 

de contacten hebben haar enorm 

geholpen bij het verwerken van het 

verdriet in haar leven. Zij is dan ook 

tot op de dag van vandaag dankbaar 

dat zij dat besluit heeft genomen.‟ 
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Wim Ouwehand  

schrijft NVCB historie! 
 

 

 

 

 

Naar ons beste weten heeft geen van 

de NVCB biljarters ooit een drie-

banden moyenne van ruim 1.00 weten 

te halen. 

Onze Wim Ouwehand is dat wel ge-

lukt. Weliswaar is het geen meerjarig 

gemiddelde maar toch een prestatie 

waar zijn medebiljarters jaloers op 

zijn. Ze zijn zeker ook trots dat ze 

zo ́n sterke biljarter in de groep 

hebben. 

Om dit heugelijk feit niet te vergeten 

is er een gedenkbord gemaakt die tot 

in lengte van jaren bij de biljarttafels 

aan de muur zal hangen, tenzij er 

iemand dit record verbreekt natuur-

lijk.... 

Kom ook eens gezellig biljarten, libre 

en driebanden. Er zijn vaste tijden en 

vaste groepen. Er kan overigens in 

principe altijd worden gebiljart als het 

gebouw open is. 
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Supermercados  Mendoza 

Avda. Pais Valentiana 35, Alfaz del Pi. Tel.: 966 860 534 

Cami Vell ď Altea 20, 03580 Albir. Tel.: 966 864 436 

Volg ons op facebook 

Supermercado 

Mendoza 

Gratis Parking  Gratis thuisbezorgd 

Kranten en tijdschriftenkiosk Cepsa gasflessen service 

Cafetaria Traiteur en cateringservice 

Waar kunt u ons vinden? 

Carrer Lisboa 5, La Nucia. 
 
Ons gebouw staat dicht bij de CV 760, de doorgaande weg 

tussen Altea en La Nucia. Bij rotonde naar Alfaz del PI. 

Mooi centraal dus tussen deze steden. 
 
De eerste keer mischien wat lastig te vinden maar een-

maal bekend is het geen probleem meer. Er is meer dan 

voldoende parkeergelegenheid. 
 
Voor de padvinders onder ons:  

38°36‟21”N   0°05‟09”W 
 
Kom eens op maandagmorgen een kijkje nemen! 

 La Nucia 

 Altea 

NVCB 

  
Alfas del Pi 
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MULTIHELPSPAIN : 
NEDERLANDSTALIGE GESTORIA IN ALBIR  

 
Vanaf juli 2019 is er een Nederlandstalige gestoria geves-
tigd in Albir. De naam is Multihelpspain en en hier zijn twee 
personen werkzaam: 
De oprichter is Roland Janssen, opgegroeid in Nederland, 
en sinds meer dan 23 jaar woonachtig in Spanje.  
Hij beschikt over een enorme kennis en ervaring en hij heeft 
meer dan 15 jaar bij diverse banken in Spanje als kantoor-
directeur gewerkt. Ook bij een gestoria die zich specialiseert 
in het aanbieden van diensten aan buitenlanders, zowel 
residenten als niet residenten. 
 
De andere medewerker is Tim van Bodegom, eveneens 
opgegroeid in Nederland en reeds 24 jaar woonachtig in 
Spanje. Tim werkt sinds 2 jaar bij Multihelpspain, heeft een 
heleboel kennis en kan u eveneens op allerlei manieren van 
dienst zijn 
 
Multihelp is gespecialiseerd in de dienstverlening aan de 
particluliere klant en u kunt bij hen terecht voor allerlei 
diensten op fiscaal gebied, zowel in Nederland als in 
Spanje.  
Ook kunt u bij hen terecht voor allerlei andere gestoria-
diensten zoals het aanvragen van een NIE nummer en een 
residencia in Spanje. Verder voor een volledige begeleiding 
bij aan- of verkoop van een woning, de aanvraag van ver-
huurvergunningen voor de korte termijn verhuur van wonin-
gen en voor import van auto´s en overschrijving van ken-
teken in Spanje etc.  
Roland en Tim spreken vloeiend Spaans, Nederlands, 
Engels, Noors (alleen Tim) en redelijk Duits (alleen Roland) 
en hebben zoals vermeld een enorme ervaring en kennis, 
en weten hun weg te vinden.  
 
Multihelpspain is altijd bereikbaar, zowel per mail, telefoon 
als whatsapp. Als u vragen heeft buiten de normale kantoor-
tijden, kunt u er van op aan dat zij deze snel, vakkundig en 
zonder problemen beantwoorden. Dienstverlening staat bij 
hen hoog in het vaandel en zij streven ernaar om de klanten 
zo snel mogelijk te voorzien van de juiste informatie. 
 
Multihelpspain is te bereiken via onderstaande 
communicatiekanalen: 

 e-mail adressen:  
 multihelpspain@gmail.com (Roland)  
 multihelpspain1@gmail.com (Tim) 

 mobiel (Roland) +34 650985148 

 mobiel (Tim) +34 634649842 
 
Natuurlijk bent U ook van harte welkom voor een afspraak 
op het kantoor in Albir. 
Bericht hen dan wel van tevoren om er zeker van te zijn dat 
zij aanwezig zijn op kantoor en zodoende voldoende tijd  
voor u kunnen uittrekken. 
 
Onderstaand de adresgegevens:  

MultiHelpSpain 
Camino Viejo de Altea, 41 Local 6-7 
(binnen bij makelaar Solalbir) 
03581 Albir (Alfaz del Pi) 

(advertentie) Wandelen met NVCB! 
 
Een van de kurken waar onze vereniging al die jaren op 

dreef was toch wel de wandelcub. Natuurlijk, er waren 

meer Jeu de Boulers, misschien wel meer biljarters maar 

voor de wandelclub was toch altijd veel belangstelling 

van de wat sportievere leden van de club. 
 
Of die leden zo sportief waren door het wandelen of wan-

delden omdat ze zo sportief waren is onduidelijk maar 

zeker is dat er door de jaren heen met veel plezier heel 

wat is afgewandeld. 
 
In het vroege voorjaar was altijd de Jalon Vallei het doel; 

de bloeiende amandelbomen vervelen nooit. 

Hieronder een foto uit een nabij verleden; alleen zij die 

wat langer lid zijn zullen nog wat wandelaars herkennen. 
 
Op dit moment is de wandelclub herstellende van een hef-

tige coronaperiode. Er wordt weer wat gewandeld maar 

van een echte wandelclub is nog geen sprake.  

Het is zeker de bedoeling dat de wandelclub weer in ere 

wordt hersteld. Hieronder een stukje uit het verenigings-

blad uit 2010 waar de wandelleiding de nieuwe wandeling 

aankondigt. 

“Kuieren” wordt “wandelen” 

 

Ons clubje dat voordien altijd kuierde gaat nu elke zaterdag 

wandelen. Waarom weet niemand, het verschil evenmin maar 

het heeft vast te maken met progressie. 
 
Elke zaterdagmorgen wordt er om half tien bij het clubhuis 

verzameld en drinken we een half uur koffie of thee. En natuur-

lijk wordt de week en het plan van vandaag doorgenomen. 
 
Vervolgens gaan we met zo weinig mogelijk auto's met daarin 

zo veel als toegestaan personen naar de plek van wandel - start. 

Wandelen de helft, hurken ter aarde en eten ons lunchpakket. 

Dan wandelen we de andere helft terug naar de auto's en gaan 

weer gauw naar het clubhuis waar voor de dorstigen onder ons 

de nazit wacht. Die duurt een uur. 
 
Eigen consumpties afrekenen en 1 euro voor de bestuurder als 

die het heeft verdiend. Onderweg genieten we van de natuur en 

van de gesprekken met elkaar. En wie weet komen er vriend-

schappen uit voort. 
 
Graag tot zaterdag, Aart 
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Oktober 2016 
 

NVCB op TeeVee !  

 
Op 22 oktober werd onze 

vereniging bezocht door de 

Nederlandse publieke omroep 

EO. Die omroep kwam opna-

men maken voor een special 

over hoe Nederlanders zich in 

Spanje vermaken. We hebben 

ons beste beentje voorgezet 

door onze meest fotogenieke 

activiteiten te presenteren, 

ook wel de meest fotogenieke 

leden maar dat is eigenlijk 

geheim. Misschien omdat 

Andries Knevel ziek was, maar 

hier geen strenge presentator 

maar een zeer vlotte dame en 

dito cameravrouw die alle op-

namen voor hun rekening 

namen. 

Het was voor ons een heel 

leuke ervaring en hopelijk zal 

de uiteindelijke uitzending 

even leuk zijn.  

Wanneer die uitzendig is kon 

men nog niet zeggen, dat zal 

in december of voorjaar 2017 

zijn, maar we krijgen daarvan 

bericht. 
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